
Rada Miejska Śmigla 
Radni-Sesja 

Protokół nr 50  

L Posiedzenie w dniu 30 czerwca 2022  

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2022 o godz. 12:15, a zakończono o godz. 12:28 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

Obecni: 

1. Arleta Adamczak 

2. Włodzimierz Drótkowski 

3. Sławomir Grzelczyk 

4. Anna Jaworska 

5. Gabriela Kasperska 

6. Wiesław Kasperski 

7. Rafał Klem 

8. Krzysztof Łączny 

9. Piotr Majer 

10. Mirosław Józef Pawlak 

11. Michał Skrzypczak 

12. Alfred Splisteser 

13. Danuta Strzelczyk 

14. Sławomir Jan Szudra 

15. Beata Żyto 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Kasperski otworzył posiedzenie. Powitał zebranych. 

Poinformował, że sesja jest nagrywana i transmitowana zgodnie z wymogiem 

ustawowym.      W sesji uczestniczyło 15 radnych – Rada jest władna w podejmowaniu uchwał. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

 

 

 



2. Przedstawienie porządku sesji. 

 

Porządek sesji został przekazany zgodnie z wnioskiem Pani Burmistrz, który określa ustawa                 

o samorządzie gminnym. 

  

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Śmigla Ewa Mituła.  Jedna zmiana musi zostać 

wprowadzona do projektu uchwały budżetowej. O konieczności tej zmiany dowiedziano się                  

w piątek po godzinie 13 stąd zmiana ta nie mogła zostać wprowadzona na sesji 23.06.2022 r.  

31.03.2022 r. na sesji została podjęta uchwała o emisji obligacji do kwoty 4 700 000 zł.                            

W czerwcu zostało przeprowadzone całe postępowanie, wybrana została najkorzystniejsza 

oferta. Jednak do podpisania umowy z instytucją finansową, która przedstawiła tą ofertę, 

niezbędne jest wprowadzenie dodatkowego zapisu (indywidualnego upoważnienia dla Pani 

Burmistrz). Zapis ten dodany jest do paragrafu 9, gdzie znajdują się wszystkie upoważnienia 

dla Burmistrza. A brzmieć on będzie następująco: „7) emitowania obligacji na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów i wyemitowanych papierów 

wartościowych w wysokości 4.700.000 zł”.  

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowski zapytał czy emisja obligacji zaplanowana jest 

w budżecie i Gmina nie powiększa zadłużenia. 

Pani Skarbnik potwierdziła słowa radnego. Wszystko jest realizowane na bazie tego co zostało 

zaplanowane w listopadzie w projekcie uchwały budżetowej. Następnie w grudniu została 

podjęta uchwała, która umożliwiała zaciągniecie zobowiązania do kwoty 5 000 000 zł.                          

W styczniu kwota ta została obniżona do 4 700 000 zł. W marcu została podjęta uchwała                         

o emisji obligacji, ponieważ uzgodniono, że korzystanej będzie rozłożyć dług z obligacji niż                    

z kredytu. Jednak od razu nie zostało wprowadzone upoważnienie, przez które została zwołana 

sesja nadzwyczajna. Nie jest to nic dodatkowego, do końca podpisania umowy brakuje tylko 

ten jeden zapis w uchwale budżetowej.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Piotr Majer, Mirosław Józef 

Pawlak, Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata 

Żyto 

 

Radny Włodzimierz Drótkowski zapytał czy został już wyłoniony emitent obligacji. 

Skarbnik Ewa Mituła odpowiedziała, że najkorzystniejszą ofertę złożył bank Pekao S.A. i z tym 

bankiem zostanie podpisana umowa. 

 

Uchwała nr L/415/2022 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 



4. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy zadziało się coś w temacie kolejki wąskotorowej w Śmiglu 

na co można byłoby przeznaczyć kwotę 100 000 zł. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że Pan Rafał Szumacher musi się zorientować na co może być 

wydatkowana ta kwota.   

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowski poinformował, że wpłynęło pismo od 

Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „Kominki i piece” do radnych RMŚ z prośbą o poparcie 

petycji w sprawie obniżenia stawki vat na drewno opałowe. 

Radny Drótkowski odczytał pismo, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Radny Grzelczyk zapytał co z dachem na sklepie w Spławiu, ponieważ dach jest cały połatany, 

a sklep jest nadal czynny. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że tą informację dopiero otrzymała i skłonna jest, aby iść                        

w kierunku sprzedaży tego sklepu, ponieważ koszty remontu przekroczą czynsz. Z oszacowania 

wychodzi, że koszt remontu wynosić ma około 150 000 zł. Jest tam bardzo niski czynsz około 

120 zł, jednak przez to koszty remontu nie zwrócą się w żaden sposób. Późno poinformowano 

Gminę o takim problemie.  

Przewodniczący Rady dodał, że zanim budynek zostanie sprzedany to minie około 6 miesięcy, 

ponieważ obiekt ten nie został wytypowany do sprzedaży. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jest to duży koszt, dlatego planowane jest spotkanie                            

z  właścicielką sklepu i omówienie problemu. 

Radny Grzelczyk dodał, że 30 lat sklep ten prowadzi już ta sama osoba i przez cały czas był 

własnością Gminy. Bardzo wiele mieszkańców robi tam zakupy, ponieważ sklep jest dobrze 

zaopatrzony. Jest to jedyny czynny sklep, którego właścicielem jest Gmina. 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie. 

 

 

  

Przewodniczący 

             Rady Miejskiej Śmigla 

                                  /-/ Wiesław Kasperski   

 

  

 

 

 

 

Przygotował(a): Daniela Kiełczewska 



  


